
Wspólne posiedzenie Komisji: 

Komisja Oświaty i Spraw Publicznych,  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów,  

Komisja Rewizyjna  

 

Protokół nr 4 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 11 grudnia 2024 r. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych oraz Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna rozpoczęto 11 grudnia 2024 r. o godz. 

13:00, a zakończono o godz. 15:32 tego samego dnia.  

Na podstawie § 5 ust. 5 uchwały Nr V/22/2015 Rady Miejskiej w Dębnie z dnia 26 lutego 2015 

roku sprawie: trybu prac nad projektami uchwały budżetowej i Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębno, Przewodniczący Rady zwołał wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, Komisji Oświaty i Spraw Publicznych i Komisji Rewizyjnej. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń w Urzędzie Miejskim w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5  

(sala nr 5). 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Radny Krzysztof Lenartowicz - Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że posiedzenie komisji będzie nagrywane oraz spełnił 

obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej 

Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych,  

a na drzwiach wejściowych umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił o zapoznanie się  

z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu komisji i poprosił uczestników 

posiedzenia o wpisanie się na listę obecności. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Radni Rady Miejskiej Dębna, Burmistrz Dębna Pan Wojciech Czepułkowski, Zastępca Burmistrza 

Pani Beata Biaduń-Broda, Sekretarz Gminy Pani Anna Witek, Skarbnik Gminy Pani Iwona Pludra, 

Kierownicy i pracownicy Urzędu Miejskiego oraz mieszkańcy gminy.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

We wspólnym posiedzeniu wzięło udział: 

4 członków Komisji Rewizyjnej, co pozwalało na procedowanie posiedzenia. 

Obecni: 

1.Angelika Obielak  

2.Marcin Pech  

3.Damian Jankowski  

4.Grzegorz Kulbicki 

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

10 członków z Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, co pozwalało na procedowanie 

posiedzenia.  

Obecni: 
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1. Marcin Krzysiak 

2. Tomasz Kulbicki 

3. Krzysztof Lenartowicz 

4. Łukasz Lewandowski 

5. Jacek Mazurowski 

6. Agata Mikołajczak 

7. Mirosław Napieracz 

8. Mateusz Obielak 

9. Tomasz Pluciński 

10. Małgorzata Wachowiak 

11. Leszek Włodkowski-Moszej 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej opuścił posiedzenie Komisji o godz. 15;18 (uspr.) 
 

oraz 

9 radnych z Komisji Oświaty i Spraw Publicznych, co pozwalało na procedowanie posiedzenia.  

Obecni: 

1. Marcin Krzysiak 

2. Tomasz Kulbicki 

3. Łukasz Lewandowski 

4. Mirosław Napieracz 

5. Angelika Obielak 

6. Mateusz Obielak 

7. Marcin Pech 

8. Tomasz Pluciński 

9. Małgorzata Wachowiak 

10. Leszek Włodkowski-Moszej 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej opuścił posiedzenie Komisji o godz. 15;18 (uspr.) 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Przedstawienie opinii wypracowanych na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej o projekcie 

budżetu Gminy Dębno na 2025 rok i projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno 

na lata 2025-2035. 

3. Stanowisko Burmistrza do opinii Komisji o projekcie budżetu Gminy Dębno na 2025 rok  

i projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035 oraz autopoprawki 

Burmistrza. 

4. Dyskusja nad stanowiskiem Burmistrza, przedstawionymi autopoprawkami oraz opinia Komisji. 

5. Opinia Komisji do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035. 

6. Opinia Komisji do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębno na rok 2025. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Uwag, wniosków nie było. 

Porządek został przyjęty.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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2. Przedstawienie opinii wypracowanych na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej  

o projekcie budżetu Gminy Dębno na 2025 rok i projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębno na lata 2025-2035. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poprosił Przewodniczących Komisji: Komisji 

Oświaty i Spraw Publicznych, Komisji Rewizyjnej i Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  

o przedstawienie (odczytanie) opinii wypracowanych na posiedzeniach komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak odczytał opinie 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna w sprawie projektu budżetu Gminy 

Dębno na 2025 rok i projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035 

Opinia stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Angelika Obielak odczytała opinie Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej Dębna w sprawie projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok i projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035. 

Opinia stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

odczytał opinie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej Dębna w sprawie 

projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok i projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035 

Opinia stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Stanowisko Burmistrza do opinii Komisji o projekcie budżetu Gminy Dębno na 2025 rok 

i projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035 oraz 

autopoprawki Burmistrza. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poprosił p. Burmistrza Dębna o zajęcie 

stanowiska do opinii komisji o projekcie budżetu Gminy Dębno na 2025 rok i projekcie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski przedstawił swoje stanowisko do opinii Komisji Rady 

o projekcie WPF na lata 2025–2035 i projekcie budżetu na 2025 rok. 

Treść stanowiska: podczas prac Komisji Rady Miejskiej na wspólnym posiedzeniu w dniu  

4 grudnia 2024 roku nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2035 oraz nad 

projektem budżetu na 2025 rok złożono dwa wnioski, które został poddane pod głosowanie. 

1) Wniosek Radnego Krzysztofa Lenartowicza do projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 

rok o dokonanie zmiany poprzez przesunięcie kwoty 500.000 zł z zadania „RI/02.0/i 

Inwestycje w infrastrukturę sportową”, na zadanie pn. „Rozpoczęcie budowy świetlicy 

wiejskiej w Oborzanach” oraz do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035 o zwiększenie kwoty do 2.000.000 zł na zadanie „RI/02.0/i 

inwestycje w infrastrukturę sportową” i zabezpieczenia kwoty 500.000 zł na dokończenie 

budowy świetlicy wiejskiej w Oborzanach w 2026 roku. 

Obie Komisje: Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisja Oświaty i Spraw 

Publicznych jednogłośnie poparły wniosek Radnego Krzysztofa Lenartowicza. 

Burmistrz Dębna również przychyla się do tego wniosku. 
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2) Wniosek Klubu Radnych Inicjatywa dla Miasta i Gminy Dębno (Radny Jankowski Damian, 

Radny Lenartowicz Krzysztof, Radny Mazurowski Jacek, Radna Mikołajczak Agata, 

Radny Napieracz Mirosław, Radna Obielak Angelika, Radny Obielak Mateusz, Radny 

Pech Marcin, Radna Wachowiak Małgorzata) do projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 

rok przez o dokonanie zmiany w projekcie budżetu   gminy   Dębno na 2025 rok w dziale 

754, rozdziale 75412 poprzez zwiększenie planu wydatków w § 3020 o kwotę 7.500 zł oraz 

zwiększenie planu wydatków w § 4210 o kwotę 50.000 zł. 

Obie Komisje: Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisja Oświaty i Spraw 

Publicznych jednogłośnie poparły wniosek Klubu Radnych Inicjatywa dla Miasta i Gminy Dębno. 

Burmistrz Dębna również przychyla się do tego wniosku i wskazuje jako źródło finansowania 

pomniejszenie planu odsetek od kredytów i pożyczek o kwotę /-/57.500 zł 

W głosowaniu na posiedzeniu w dniu 4 grudnia 2024 roku nad projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2025-2033 oraz nad projektem budżetu na 2025 wraz z dodatkowymi 

wnioskami oba dokumenty uzyskały akceptację wszystkich Komisji Rady Miejskiej. 

Stanowisko stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra przedstawiła autopoprawkę do projektu WPF na lata 2025–2035 

i projektu budżetu na 2025 rok, które zostały wypracowane w okresie od 15 listopada do dnia 

dzisiejszego z p. Burmistrzem, które wynikły w trakcie rozmów z kierownikami i analizie budżetu 

tegorocznego.  

Treść: 
1. Projekt budżetu – w celu dostosowania do wymogów klasyfikacji budżetowej przenosi 

się plan wydatków w zadaniu RI/05.48/i Przebudowa skrzyżowania ulic: Kostrzyńskiej, 

Włościańskiej, Dargomyskiej i Poziomkowej w Dębnie, w części realizowanej ze środków     

z Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, z paragrafu 6050 do paragrafu 

6370, w następujący sposób: 

*RI/05.48/i Przebudowa skrzyżowania ulic: Kostrzyńskiej, Włościańskiej, Dargomyskiej  

i Poziomkowej w Dębnie: 

600.60016.6050 /-/7.999.000,00 zł 

600.60016.6370 /+/7.999.000,00 zł  

W paragrafie wydatków 6050 pozostał wkład własny gminy w wysokości 547.970 zł. 

(zmiana dotyczy zał.nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

2. Projekt budżetu – w załączniku nr 18 do uchwały budżetowej „Dochody i wydatki 

związane z realizacją zadań określonych w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku  

w gminach na 2025 rok” dokonuje się korekty błędu pisarskiego dotyczącego planu 

dochodów z tytułu wpływów z opłat za odbiór odpadów, gdzie zamiast 6.000.000,00 zł 

błędnie wpisano 6.000,00 zł.  

(zmiana dotyczy wyłącznie zał. nr 18 do uchwały budżetowej) 

3. WPF w roku 2025 i projekt budżetu – wprowadza się do planu wydatków dodatkowe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą RI/03.02/i Wymiana źródła ciepła w Szkole Podstawowej 

w Różańsku z kwotą /+/294.778 zł (801.80101.6050). Zadanie było przewidziane 

pierwotnie do realizacji w roku 2024 ze względu na awaryjność ogrzewania w placówce.  

Dotychczas wykonano prace projektowe a realizacja zadania zostaje przeniesione do roku 

2025. Jako źródło finansowania wydatków wskazuje się nadwyżkę z lat ubiegłych. 

(zmiana dotyczy zał.nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 
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4. WPF w roku 2025 i projekt budżetu – wprowadza się do planu wydatków dodatkowe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą RI/03.10/i Adaptacja budynku szatni sportowej  

w Sarbinowie na świetlicę wiejską z kwotą /+/30.000 zł (921.92109.6050). Zadanie było 

przewidziane do realizacji w roku 2024. W związku z tym, że dotychczas nie zlecono prac 

zadanie zostaje przeniesione do roku 2025. Jako źródło finansowania wydatków wskazuje 

się nadwyżkę z lat ubiegłych. 

(zmiana dotyczy zał.nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

5. WPF w roku 2025 i projekt budżetu – wprowadza się do planu wydatków dodatkowe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą RI/05.05/i Przebudowa ulicy Jana Pawła II w Dębnie 

 z kwotą /+/68.655 zł (600.60016.6050). Zadanie było przewidziane do realizacji w roku 

2024. Środki dotyczą dokumentacji technicznej, która od wielu lat nie została zakończona. 

W związku z tym, zabezpiecza się środki na rok 2025. Jako źródło finansowania wydatków 

wskazuje się nadwyżkę z lat ubiegłych. 

(zmiana dotyczy zał.nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

6. WPF w roku 2025 i projekt budżetu – wprowadza się do planu wydatków dodatkowe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą RI/03.14/i Remont pomieszczeń piwnicznych 

Przedszkola Nr 2 z kwotą /+/50.000 zł (801.80104.6050). Zadanie było przewidziane do 

realizacji w roku 2024. W związku z tym, że dotychczas nie zlecono prac projektowych 

zadanie zostaje przeniesione do roku 2025. Jako źródło finansowania wydatków wskazuje 

się nadwyżkę z lat ubiegłych. 

(zmiana dotyczy zał.nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

7. WPF w roku 2025 i projekt budżetu – wprowadza się do planu wydatków dodatkowe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą RI/03.20/i Budowa świetlicy wiejskiej w Oborzanach               

z kwotą /+/24.600 zł (921.92109.6050). Zadanie było przewidziane do realizacji w roku 

2024. W związku z tym, że dotychczas nie zakończono prac projektowych zadanie zostaje 

przeniesione do roku 2025. Jako źródło finansowania wydatków wskazuje się nadwyżkę  

z lat ubiegłych. 

(zmiana dotyczy zał.nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

8. WPF w roku 2025 i projekt budżetu – wprowadza się do planu wydatków dodatkowe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą RI/04.07/i Budowa kanalizacji i wodociągu w rejonie                

ul. Nizinnej, Bolesława Śmiałego i Daszyńskiego z kwotą /+/400.000 zł (900.90001.6050). 

Zadanie było przewidziane w przedsięwzięciach do WPF po zmianach do realizacji w roku 

2025. Jako źródło finansowania wydatków wskazuje się nadwyżkę z lat ubiegłych. 

(zmiana dotyczy zał. nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

9. WPF w roku 2025 i projekt budżetu – wprowadza się do planu wydatków dodatkowe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą RI/03.18/i Remont wraz z zagospodarowaniem kapliczki 

Maryjnej przy drodze krajowej nr 23 w Dębnie z kwotą /+/108.321 zł (921.92120.6050). 

Zadanie było przewidziane w przedsięwzięciach do WPF po zmianach do realizacji w roku 

2025. Jako źródło finansowania wydatków wskazuje się dofinansowanie z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 "Rządowy Program Odbudowy Zabytków w kwocie                      

96.354 zł (921.92120.6090) oraz nadwyżkę z lat ubiegłych w kwocie 11.967. 

(zmiana dotyczy zał.nr 1, nr 2, nr 3, nr 4, nr 5 i nr 20 do uchwały budżetowej) 

10. W związku z wprowadzeniem do projektu budżetu dodatkowych wydatków 

inwestycyjnych na łączną kwotę /+/880.000 zł zwiększeniu ulega deficyt budżetowy i po 

zmianie wynosić będzie /-/2.980.000zł. Dodatkowy deficyt będzie sfinansowany nadwyżką 

z lat ubiegłych w związku z czym zmianie ulegnie kwota przychodów o 880.000 zł (§ 957). 

(zmiana dotyczy zał. nr 6) 

11. WPF w roku 2025 i projekt budżetu   - dokonuje się korekty realizacji zadania RI/04.22/i 

Rozpoznanie budowy geologicznej kraju – złoża geotermalne w Dębnie, w związku ze 
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zmianą harmonogramu rzeczowo – finansowego przedsięwzięcia, zatwierdzonego przez 

NFOŚiGW, w następujący sposób: 

- dochody w roku 2025 

900.90095.6280 dotacja /+/3.433.000 zł, 

758.75814.0970 pod. VAT /+/789.600 zł, 

- wydatki w roku 2025 

900.90095.6050 RI/04.22/i /+/4.222.600 zł. 

(zmiana dotyczy zał.nr 1, nr 2, nr 3, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej) 

Dodatkowy wniosek - 12. WPF w roku 2025 i projekt budżetu - dotacja dla Dębnowskiego 

Ośrodka Kultury w Dębnie na inwestycje (na naprawę i modernizację instalacji wodnej w budynku 

DOKu) przeniesienie do roku 2025 z 2024 r. – pokrycie w roku 2025 nadwyżką z lat ubiegłych.  

Reasumując, zmianie ulegną odpowiednio załączniki nr 1, 2 i 3 do WPF-u po powyższych 

zmianach, a w projekcie budżetu, poza treścią projektu uchwały budżetowej,  załączniki: nr 1, 2, 

3, 4 i 5, nr 6 – Przychody i rozchody budżetu Gminy Dębno w 2024 roku, nr 18 – Dochody  

i wydatki związane z realizacją zadań określonych w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku  

w gminach na 2025 rok, nr 20 - Dochody i wydatki ze środków przekazywanych z Fundusz 

Przeciwdziałania COVID-19 "Rządowy Program Odbudowy Zabytków". Do zmian 

wprowadzonych w projekcie budżetu na 2025 dostosowane zostaną zapisy w części zadaniowej 

projektu oraz poprawione drobne błędy pisarskie. 

Autopoprawka Burmistrza stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Dodatkowy wniosek dot. pozycji 12 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że może do sesji znajdą się jeszcze 

jakieś zadania, które będziemy chcieli przerzucić.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

4. Dyskusja nad stanowiskiem Burmistrza, przedstawionymi autopoprawkami oraz opinia 

Komisji. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz otworzył dyskusję. 

Radny Tomasz Pluciński poinformował, że została ogłoszona wstępna lista projektów, które 

otrzymały dotacje dot. boiska. Dostaliśmy kwotę 1.264.000 zł dotacji.  

Zwrócił się do p. Burmistrza z zapytaniem – jak wygląda plan na to działanie, jaki jest pomysł, 

jakie będą następne kroki odnośnie realizacji?  

Poinformował, że okres od listopada do kwietnia jest trudnym okresem odnośnie treningów. 

Zostało zarezerwowane boisko sztuczne w Gorzowie na treningi. Miasto Gorzów podniosło cenę 

za wynajem boisk do 1.000 zł za godzinę, co po podliczeniu daje ok. 40.000 zł miesięcznie na 

wynajem boisk. Poprosił w imieniu całej społeczności, dzieci i MKSu o działania i dalszą dyskusję, 

aby to przyspieszyć.   

Poinformował, że intensywnością boisko na Gorzowskiej - główna płyta została zniszczona w tym 

roku. Zluzowanie tego boiska poprzez boisko ze sztuczne jest ważne.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do wypowiedzi radnego i poinformował, 

że zakwalifikowaliśmy się, jest po wstępnej analizie i może nastąpić jeszcze jakaś roszadowość. 

Poinformował, że wczoraj odbyło się spotkanie z Zarządem MKSu. Jak tylko pojawi się promesa 

– decyzja, że ta kwota zostaję w takiej formule jak została zaproponowana, to od razu przystąpimy. 

Mamy przetarg przygotowany. Będziemy musieli pomyśleć o dofinansowaniu zadania.     
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Mieszaniec Dębna p. Roman zapytał o status własnościowy boiska bocznego w lesie. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że na tym etapie jest podpisana 

dzierżawa. Nie ma przeszkód na wystąpienie o dofinansowanie z ministerstwa. Była rozmowa  

z nadleśniczym odnośnie zmiany tego statusu i jest wstępna zgoda na zamianę gruntów.   

 

Mieszaniec Dębna p. Roman zapytał, kto podjął decyzję, aby w nieswoją własność - w boisko 

zainwestować pieniądze. Odniósł się do historii powstania boiska bocznego i obecnego złego stanu 

tego boiska. Odniósł się do złej lokalizacji boiska, które znajduje się przy lesie. Zaproponował  

o poszukanie innej lokalizacji np. na Dargomyskiej.  

Odniósł się do kompleksu sportowego boisk, które są w gminach ościennych, którego u nas 

brakuje.  

Poinformował, że gmina mało inwestycje. Poruszył sferę mieszkalnictwa – jej braku; braku 

pozyskania miejsc pracy. Odniósł się do demografii w gminie, która się zmniejsza.  

Podsumował swoją wypowiedź: „Burmistrzu Czepułkowski i jego drużyno idźcie w konkretnym, 

słusznym kierunku, wypracowanym, przemyślanym i nie pogrążajcie gminy, tak jak pogrążali go 

poprzednicy. Rozwijacie tą gminę poprzez inwestycje; innej drogi nie ma”.   

 

Radny Grzegorz Kulbicki poruszył kwestię pożytku publicznego i spodku kwoty przewidzianej 

w roku przyszłym w porównaniu do obecnego roku na rzecz osób niepełnosprawnych i na sport – 

upowszechnianie kultury fizycznej. Zapytał, czym jest to spowodowane? 

Zapytał, czym jest podyktowany wzrost kwoty w wydziale AP - Reprezentowanie gminy na 

zewnątrz. Poruszył temat oświaty i zapytał czy została skalkulowana na pełne 12 miesięcy.   

Radny złożył dwa wioski: 

1) do projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok - wnoszę o ustalenie kwoty 35zł/h za akcje 

OSP w gminie Dębno – budżet 2025 r. 

2) do WPF na lata 2025-2035 – wnoszę o zabezpieczenie kwoty 400.000 zł w WPF w roku 

2026 w zadaniu RI.02.01/i – Modernizacja infrastruktury sportowej na zadanie – 

modernizacja boisk na osiedlu Waryńskiego. 

Wnioski stanowią załącznik nr 10 i nr 11 do protokołu. 

 

Mieszkaniec Dębna p. Sławomir odniósł się do punktu 3 autopoprawki Burmistrza - WPF w roku 

2025 i projekt budżetu – wprowadza się do planu wydatków dodatkowe zadanie inwestycyjne pod 

nazwą RI/03.02/i Wymiana źródła ciepła w Szkole Podstawowej w Różańsku z kwotą /+/294.778 

zł (801.80101.6050). Zadanie było przewidziane pierwotnie do realizacji w roku 2024 ze względu 

na awaryjność ogrzewania w placówce.  Dotychczas wykonano prace projektowe a realizacja 

zadania zostaje przeniesione do roku 2025. Jako źródło finansowania wydatków wskazuje się 

nadwyżkę z lat ubiegłych. (zmiana dotyczy zał.nr 1, nr 4 i nr 5 do uchwały budżetowej). 

Poinformował, że w tym obiekcie zaplanowane jest wykonacie inwestycji podlegającej na 

umieszczeniu tam pompy ciepła. Była zwracana uwaga, że nie jest to właściwe rozwiązanie.  

Poruszył kwestię wniosków mieszkańców do budżetu i WPF – poprosił Burmistrza o wskazanie, 

które wnioski mieszkańców wprowadził oraz zapytał, dlaczego Burmistrz ukrywa te winsoki przed 

mieszkańcami, w poprzedniej kadencji wnioski były jawne.    
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Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do wypowiedzi mieszkańca p. Sławomira 

i poinformował, że w szkole w Różańsku nie będzie pompy ciepła, będzie pellet.  

Poinformował, że wnioski do budżetu i WPF nie są tajne. Można poprosić o udostępnienie, Radni 

otrzymali wykaz wniosków. Cały budżet, który jest, jest odpowiedzią na wnioski. 

Odniósł się do wypowiedzi Radnego Grzegorza Kulbickiego w kwestii „reprezentowanie gminy 

na zewnątrz” – jest to związane z wyjazdami oraz w kwestii pożytku publicznego – jeżeli będą 

potrzeby, to można zadania dofinansować. Założenie do budżetu były takie, że zrobiliśmy w tej 

konstrukcji pożytek publiczny, ponieważ każde ze stowarzyszeń, które będzie składało swoje 

zapotrzebowanie przy rozliczeniu będzie przedstawiać też faktury. Do tej pory było tylko  

i wyłącznie oświadczenie – sprawozdanie.     

Odniósł się do tematu oświaty i poinformował, że nie jest i nigdy nie była skalkulowana.  

Poruszył też temat śmieci. 

 

Radny Mirosław Napieracz poruszył kwestie pożytku publicznego i zapytał - jak jest planowane 

finasowanie maratonu w przyszłym roku, czy również przez pożytek publiczny, czy OSiR czy 

stowarzyszenie będzie to robić? 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że założeniem od lat poprzednich 

było, że realizowało to stowarzyszanie i my też przyjęliśmy w formie naszego projektu uchwały, 

że dalej to jest stowarzyszenie.  

 

Dyskusja w temacie stowarzyszeń, maratonu, pożytku publicznego, kontroli stowarzyszeń, 

prowadzenia rejestru. 

 

Radny Mirosław Napieracz poruszył kwestie utrzymania bazy sportowo-rekreacyjnej OSiR – czy 

można rozgraniczyć ponoszone koszty, ile konkretnie wydajemy na dany obiekt – boisko, kort.  

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że każda z jednostek składa 

sprawozdania z działalności.   

 

Radny Mirosław Napieracz poprosił o przypisanie paragrafu do danego obiektu, aby wiedzieć 

jakie koszty ponosi dany obiekt. 

 

Radny Mateusz Obielak odniósł się do wniosku Radnego Grzegorza Kulbickiego do WPF  

o zabezpieczenie kwoty na boiska przy ul. Waryńskiego. Zapytał, czy są tam planowane jakieś 

prace.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że kort na Waryńskiego 

najbezpieczniej będzie zrobić na dzisiaj małym sumptem, czyli wymienienie dwóch elementów 

słupków i przeczesanie.    

 

Dyskusja w temacie boisk. 

 

Mieszkaniec Dębna p. Roman poruszył kilka spraw: 

- zapisu w projekcie WPF 2025-2035: Modernizacja infrastruktury sportowej - Przebudowa areny 

lekkoatletycznej wraz z niezbędną infrastrukturą na stadionie miejskim w Gminie Dębno. 
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Zapewnienie podstawowej infrastruktury sportowej dla prowadzenia zajęć sportowych poprzez 

stworzenie stadionu lekkoatletycznego w Dębnie; 

- kompleksu boisk w Myśliborzu, które bardzo dobrze funkcjonuje; braku takiego kompleksu  

w naszej gminie; 

- basenu w Kostrzynie, na który jeżdżą nasi seniorzy;  

- Rady Sportu; potrzeby debaty na temat sportu;  

- dot. Młodzieżowej Rady Miejskiej w Dębnie;  

- dot. Salezjańskiej; 

- dot. targowiska; 

- dot. uczestnictwa w KZN Nadwarciański; 

- dot. budowy mieszkań.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do wypowiedzi mieszkańca i poruszonych 

spraw przez niego.  

 

Radny Jacek Mazurowski odniósł się do wniosku Radnego Grzegorza Kulbickiego do projektu 

budżetu Gminy Dębno na 2025 rok o ustalenie kwoty 35zł/h za akcje OSP w gminie Dębno. 

Poinformował, że temat jest do wypracowania ze wszystkimi gminami. Zwrócił się do Burmistrza 

z prośbą o podjęcie rozmów z pozostałymi władzami gmin z naszego powiatu, aby w roku 2026 

zrównać wysokość ekwiwalentu dla członków OSP.  

Zgłosił wniosek na rok 2025, aby stawka w gminie Dębno na ekwiwalent za wyjazdy dla członków 

OSP pozostawić na poziomie 30 zł/h.  

Odniósł się do tematu stowarzyszenia Maraton i złożonego zapytania w temacie rozliczenia 

maratonu i braku informacji. Poruszył kwestie finansowania maratonu – czy finasowanie 

pozostawić tak jak do tej pory, czy zrobić, tak jak jest w przypadku DOKu, gdzie jest pełne 

rozliczenie.      

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poruszył kwestię sprawozdania stowarzyszenia 

Maraton – zostanie udostępnione.  

Odnośnie złożonych wniosków w sprawie ekwiwalentu dla strażaków OSP – Burmistrz 

poinformował, że odniesie się przy autopoprawce.    

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował, że jego wniosek odnośnie ekwiwalentu dla strażaków 

OSP jest dalej idący. 

Dyskusja w temacie ekwiwalentu dla strażaków OSP. 

 

Mieszkaniec Dębna p. Sławomir podziękował za wyjaśnienia dot. inwestycji w Różańsku. 

Poinformował, że zmiana z pompy ciepła na pellet to dobry kierunek.  

Poruszył kwestię audytu energetycznego w szkołach.  

 

Radny Jacek Mazurowski odniósł się do drugiego wniosku Radnego Grzegorza Kulbickiego do 

WPF na lata 2025-2035 o zabezpieczenie kwoty w WPF w roku 2026 w zadaniu RI.02.01/i – 

Modernizacja infrastruktury sportowej na zadanie – modernizacja boisk na osiedlu Waryńskiego. 

 

Dyskusja w temacie wniosku dot. boisk na osiedlu Waryńskiego, kortu na Waryńskiego.   
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Głos zabrał Radny Jacek Mazurowski, Radny Grzegorz Kulbicki, Radny Tomasz Pluciński, 

mieszkaniec Dębna p. Roman.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poruszył temat budowy świetlicy  

w Oborzanach.  

 

Dyskusja została zamknięta.  

Przewodniczący zarządził 15 minut przerwy. 
Przerwa (godz. 15.03 -15.18) 

Przewodniczący wznowił posiedzenie po przerwie.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że teraz będą głosowane 

wnioski. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Punkt 4. Dyskusja nad stanowiskiem Burmistrza, przedstawionymi autopoprawkami oraz opinia 

Komisji. Głosowanie: Komisja Rewizyjna: Wniosek Radnego Grzegorza Kulbickiego (do 

projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 rok) – wnoszę o ustalenie kwoty 35zł/h za akcje OSP  

w gminie Dębno – budżet 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Grzegorz Kulbicki 

PRZECIW (2) 

Angelika Obielak, Marcin Pech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Damian Jankowski 
 

Komisja Rewizyjna negatywnie zaopiniowała wniosek. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Punkt 4. Dyskusja nad stanowiskiem Burmistrza, przedstawionymi autopoprawkami oraz opinia 

Komisji. Głosowanie: Komisja Rewizyjna: Wniosek Radnego Grzegorza Kulbickiego (do WPF 

na lata 2025-2035) – wnoszę o zabezpieczenie kwoty 400.000 zł w WPF w roku 2026 w zadaniu 

RI.02.01/i – Modernizacja infrastruktury sportowej na zadanie – modernizacja boisk na osiedlu 

Waryńskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Damian Jankowski, Grzegorz Kulbicki, Angelika Obielak, Marcin Pech 
 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wniosek. 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że wniosek Radnego Jacka 

Mazurowskiego nie będzie głosowany, ponieważ wniosek Radnego Grzegorza Kulbickiego był 

dalej idący.  



11 
 

Radni wyrazili zgodę na głosowanie blokiem przedstawionych autopoprawek Burmistrza (punkt 

1-12). 

Głosowano w sprawie: 

Punkt 4. Dyskusja nad stanowiskiem Burmistrza, przedstawionymi autopoprawkami oraz opinia 

Komisji. Głosowanie: Komisja Rewizyjna - opinia Komisji: Autopoprawka Burmistrza Dębna 

do projektu WPF na lata 2025–2035 i projektu budżetu na 2025 rok z dodatkowym 

wnioskiem Burmistrza 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Damian Jankowski, Grzegorz Kulbicki, Angelika Obielak, Marcin Pech 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę Burmistrza.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::;  

5. Opinia Komisji do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035. 

Głosowano w sprawie: 

Komisja Rewizyjna: Opinia Komisji do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dębno na lata 2025-2035 z autopoprawką Burmistrza i z dodatkowym 

wnioskiem Burmistrza oraz z wnioskiem Radnego G. Kulbickiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Damian Jankowski, Grzegorz Kulbicki, Angelika Obielak, Marcin Pech 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::;  

6. Opinia Komisji do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębno na rok 

2025. 

Głosowano w sprawie: 

Komisja Rewizyjna: Opinia Komisji do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dębno na rok 2025 z autopoprawką Burmistrza i z dodatkowym wnioskiem Burmistrza 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Damian Jankowski, Angelika Obielak, Marcin Pech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Kulbicki 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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7. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz - w związku z wyczerpaniem się porządku 

zamykam wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, Komisji Oświaty  

i Spraw Publicznych oraz Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna i dziękuję za udział.  

 
 

 

   Przewodniczący Komisji Rewizyjnej                          

                           Rady Miejskiej Dębna 

 

 

                                                                                          Angelika Obielak 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Monika Gubała 

 

Posiedzenie komisji było rejestrowane za pomocą urządzenia rejestrującego dźwięk (dyktafon).  
 

 

 


